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Referat generalforsamling G/F Søndervang Glostrup - mandag den 27. maj 2019  
 
Årets ordinære generalforsamling blev denne gang lige midt i vores eget område, nemlig 
i daginstitutionen Violens lokaler, Søndervangsvej  
 
1. punkt var valg af dirigent og som det efterhånden er sædvane, så blev det Henning 
Jørgensen, der skulle lede os igennem dagsordenen med støtte fra 2 stemmetællere 
 
Ordstyreren. konstaterede generalforsamlingen lovlig indvarslet og efter godkendelse af 
dagsordenen, blev ordet givet til Benny Kristensen. 
 
2. Formandens beretning. 
Modsat tidligere års skærmydsler og mange sager, så har det forløbne været et stille år, 
ingen klager og ingen væsentlige sager i år. Faktisk har det været det mest stille år i 
formandens efterhånden lange erindring. 
Blandt de mindre opmærksomhedspunkter kan nævnes, at færdselskontrollens fotovogn 
har været her i flere omgange, og nu er der gang i en trafiktælling igen - det sidste 
sandsynligvis for at afklare trafikmønstret ind og ud af området. 
I vores område er 2 huse i færd med at blive nybygget - det er dog væsentlig under de 3-
5 huse, der årligt skal nedrives for at vi følger med tiden, så på den måde ligger vi endnu 
under i hastighed. 
Det er 12 år siden, at vi fik en lokalplan udarbejdet - hvilket betyder, at mange træer er 
vokset ud af den form, som beskyttelsen i lokalplanen omhandlede. Det kan tænkes, at 
der skal startes en dialog med kommunen om tilpasning af krav eller vejledning i at opnå 
dispensation.  
For år tilbage var der tale om organisering af fælles snerydning i foreningens regi - og det 
har igen været oppe at vende, altså om der skal etableres noget fælles for alle? Det tyder 
dog overvejende på, at det mest hensigtsmæssige er, at man tegner individuelle aftaler. 
Alt er dog ikke lytter idyl og på negativ-siden trænger to forhold sig på: 
Desværre er der et voksende problem med indbrud i varevogne - vi må dog håbe, at det 
ikke er en tendens, der bider sig fast. 
Daginstitutionen, som vi netop befinder os i, har gentagne gange været ude af den rytme 
hvormed man med kommunens indsamlingsfunktion kan skille sig af med dele, der er 
blevet tilovers. Det har resulteret i, at større dele har ligget ude foran institutionen i 
længere tid. Værst herved er, at nogle andre åbenbart har benyttet denne midlertidige 
losseplads til ja, netop losseplads for egne dele af den ene eller den anden slags.  
Efter aflæggelsen af beretningen meldte forsamlingen ind med følgende: 
Gundersen HO10 - opfordrede til, at der sendte besked til mæglere om, at der er 
lokalplan for området, så nylige tilflyttere på den måde bliver klar over, hvad de skal leve 
op til. Kassereren, der har denne kontakt, vil fremover skrive en notits til mæglerne om 
lokalplan. Blandt de øvrige tilstedeværende var man allerede bekendt med, at lokalplan 
bliver videregivet ifm hussalg 
Jørgensen, SØ27 - opfordrede til at tale med kommunen om retningslinier for beskæring, 
og måske her få information om hvordan der kan søges økonomisk hjælp til at gøre hvad 
der kræves. 
Herefter blev formandens beretning godkendt med applaus 
 
3. Udvalgenes beretninger 
Udvalget vedr. eventhal (beliggende i Priorparken, Brøndby) har fokus på lovligheden af 
ændringerne i lokalplanen (gældende for Priorparken) og deraf følgende opblødning af 
områdets zone-inddelinger, der havde til formål at beskytte omkringboende mod støj. 
Den nye lokalplan, som vi har indklaget for Naturklagenævnet, har ændret disse forhold, 
så de afholdte events uhindret kan afvikles. Vores klage har lange udsigter til at blive 
behandlet, da Naturklagenævnet er een af de myndigheder, der er i gang med at blive 
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udflyttet - vi bør derfor overveje at få en advokat til at kigge på sagen og vurdere 
omfanget og sagens retsstilling (læs: chancerne for at få medhold) 
Fastelavnsudvalget, foreningens 2. udvalg, har nu så mange år på bagen, at det er tid for 
nye kræfter til af drive eventet fremad. Hermed opfordres til, at interesserede melder sig 
så snart som muligt 
 
4. Regnskab for perioden 2018 - 2019 
(omsendt bilag) vedtaget 
 
5. Budget for næste år 
(omsendt bilag) vedtaget 
 
6. Indkomne forslag 
Ændring til §10: Honorering af materielforvalter uanset hvem af foreningens medlemmer 
som besidder posten. 
vedtaget 
 
7. Indkomne klager 
Ingen indkomne klager, men punktet bød dog på en mulighed for igen at udtrykke 
generel enighed om, at affald fra daginstitutionen tidligst må lægges ud fredagen før de 
mandage, hvor der afhentes - og at det selvfølgelig er klart forbudt for andre, at droppe 
skidt af i bunken dér 
 
8. Valg af bestyrelsesmedlemmer (vælges for to år): 

• Formand: Benny D. Kristensen, Iriskrogen 4 – valgt 
• Suppleant: Dennis Monberg, Irisvej 7 – valgt 

 
9. Valg af revisor + suppleant (vælges for to år): 

• Revisor Henning Jørgensen, Søndervangsvej 27 – valgt 
 
10. Nedsættelse af udvalg 
Fastelavnsudvalg - fortsætter, men ønsker nye 'drivere' 
Eventhal - fortsætter 
Festudvalg: Thomas (Lillievej 4), Thomas (Søndervangsvej 46),  

Michael (Ørnebjergvej 33), Mia (Hortensiavej 16). 
Snerydningsudvalg - kan nedsættes ad hoc 
 
11. Trækning af 3 (fremmødte) vindere af næste års gratis medlemskab 
SØ27, IV3, IV22 
 
12. Eventuelt 
Parkering på Ørnebjergvej - evt. forbud i den ene side 
Snerydning på Valmuevej - denne vinter fortog kommunen sig intet desangående 
 
 
Med de venligste hilsner 
 

 
 
Finn Lund, næstformand 


